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Ärende 3   Genomlysning av projektet Allégården 

 

Genomlysningen i föreliggande skick är resultatet av en direkt beställning från dåvarande 

Förvaltningschefen. Givet sakernas tillstånd har det naturligtvis varit rimligt att denna 

genomlysning fortgick då både Tekniska nämnden och Kommunstyrelsen efterfrågat information, 

men Tullingepartiet vill ändå lyfta fram det olyckliga med att beslut om genomlysning inte tas 

enligt de normala demokratiska processerna. 

 

För att en utredning av ett så viktigt projekt som Allégården ska bli fullt ut användbar så bör 

naturligtvis direktiven debatteras och slås fast på den politiska nivån. Det är Tekniska nämnden som 

ansvarar för verksamheten och det är därför också nämnden som har att ta beslut om vilka frågor 

som behöver redas ut för att bättre hanteras i framtiden. 

 

Vidare inställer sig frågan om upphandlingen av denna utredning följde LoU och de ramavtal som 

kommunen har till sitt förfogande? 

 

Dåvarande Förvaltningschef har nu lämnat kommunen och det finns ingen anledning att ytterligare 

gräva i varför genomlysningen kom att beställas på detta sätt. Tullingepartiet förutsätter att framtida 

projektgenomlysningar kommer att bli föremål för debatt och beslut i Tekniska nämnden innan 

start. 
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